
Terugblik Uitwisseling 20 september 2018 

Presentatie GGDrU
De GGDrU heeft een toelichting gegeven over de ontwikkelingen, de bestuursagenda 
“GGDrU in beweging” en de ontwikkeling van het nieuw digitaal dossier. De sheets en de 
geluidsopname vindt u op het raadsinformatiesysteem. 

GGDrU heeft gekozen voor het ontwikkelen van een eigen digitaal systeem omdat ze 
daardoor zelf de ontwikkeling kunnen bepalen. De aanbesteding heeft zich gericht op iets 
wat op dat moment nog niet door de markt werd aangeboden. De GGDrU wil een eigentijds 
digitaal dossier dat schakelbaar is, toegankelijk is voor inwoners én wat de professional 
goed helpt.   Er wordt bij de ontwikkeling samengewerkt met twee andere regio’s.  Er wordt 
nu gestart met de implementatie; die zou na het eerste kwartaal van 2019 afgerond moeten 
zijn.  
Enkele vragen die gesteld zijn: 
- De GGDrU heeft een kerntaak “monitoren, signaleren en advies”. De GGDrU doet 
daarvoor ook onderzoek op wijkniveau. Wordt een dergelijk onderzoek vanuit de reguliere 
bijdrage van de gemeente betaald of zijn dit extra kosten? Er wordt geantwoord dat er 
binnen het reguliere budget ruimte is voor een aantal uren onderzoek, daarbuiten wordt er 
een maatwerkafspraak gemaakt. 
- Er wordt gevraagd of in de regio sprake is van een goede vaccinatiegraad. Er wordt 
geantwoord dat voor de vaccinatie “Difterie, Kinkhoest, Tetanus Polio (DKTP)” is het 
gewenste percentage minimaal 90 procent. De gemeente Leusden zit op 93 procent. Dat is 
nog goed. Voor de vaccinatie “Bof, mazelen en Rode Hond (BMR)” is het percentage in 
Leusden ook 93 procent maar dat was voorheen 96 procent. 93 procent is wat betreft de 
BMR onder de gewenste vaccinatiegraad van 95%. 
-  Hoe worden de percentages berekend? (Hoe worden bijvoorbeeld personen geteld die 
wel ingeënt worden maar later dan het Rijksvaccinatie-programma voorschrijft)
Het RIVM hanteert bepaalde leeftijdgrenzen om de vaccinatiegraadcijfers te bepalen. Bij 
alle basisprikken die in de zuigelingenleeftijd tot 14 maanden worden gegeven 
(DKTP/Hib/HepB, Pneumokokken, Meningokokken, BMR), wordt de grens op 2 jarige 
leeftijd bepaald. Als een kind ze dan nog niet heeft gekregen, worden die kinderen dus niet 
meegeteld. Sommige kinderen starten later met prikken bijv. omdat ouders dat wensen, of 
omdat het nieuwkomers uit het buitenland zijn. Deze kinderen maken het schema pas na 
hun 2e verjaardag af, en tellen dus niet mee bij de RIVM cijfers.
Hetzelfde geldt ook voor de latere prikken op de oudere leeftijden. Voor de 4 jarige DKTP 
geldt de grens van 5 jaar; bij de 9 jarige DTP en BMR is de grens 10 jaar, en bij de HPV van  
de 12 jarigen is de grens 14 jaar. Kinderen die de prikken op een latere leeftijd krijgen tellen  
dus ook niet mee in de cijfers.

- Afspraken tussen de gemeente en GGDrU vinden plaats op 3 oktober. Komende 
raadsinformatiebijeenkomst is op 18 oktober in Amersfoort. 

Toelichting rapportage Sociaal Domein 
De presentatie gaat grotendeels over de financiële prognoses. College heeft recent de 
prognoses over 2018 ontvangen. Op regioniveau is er een tekort van 10 procent. Op 
gemeenteniveau is,  ondanks de bijstelling naar boven in 2017,  vermoedelijk  nog een 
structureel tekort.  Afgelopen jaren heeft Leusden baat gehad bij de regionale verevening 
maar het is nog onzeker hoe de regionale verevening in de toekomst vorm krijgt. Vooral bij 



de jeugdzorgtaken blijven de tekorten zorgwekkend. Tekorten 2018 worden in de 
najaarsnota verwerkt middels de reserve sociaal domein en een onderuitputting van de 
normale budgetten. De rek is er wel uit. Er wordt een stelpost in de begroting 2019 
opgenomen en bij de voorjaarsnota 2019 komt er een dekkingsplan. Deze presentatie is op 
basis van de prognoses van begin september, in november volgen er nieuwe prognoses. 

Enkele vragen die gesteld zijn: 
- Heeft u beeld van hoe de tekorten per gemeente in de regio zijn? Er wordt geantwoord dat  
het beeld in Leusden niet afwijkt van het beeld bij andere gemeenten in de regio. 
- Welke rol gaat de stroppenpot spelen voor de tekorten van 2018? Er wordt geantwoord 
dat er momenteel een aanvraag ligt over 2016 en 2017. Het is nog onzeker wat wij zullen 
krijgen, en of er voor 2018 nog een stroppenpot is. 
- Op 18 oktober volgt een uitwisseling over de beleidsinhoudelijke kant van het Sociaal 
Domein.  

Presentatie SRO
Mevrouw Van Vilsteren, directeur SRO geeft namens SRO een presentatie. 
NV SRO is exploitant van het gemeentelijk zwembad de Octopus. Voor het exploiteren krijgt 
de SRO een exploitatie vergoeding vanuit de gemeente, daar tegen over staat dat NV SRO 
het zwembad huurt van de gemeente. De kosten van het onderhoud zijn voor de gemeente. 
De overeenkomst is aangegaan voor 20 jaar en loopt tot 31 december 2029. De exploitatie 
bijdrage is vastgesteld voor 10 jaar en na evaluatie is de intentie om voor de laatste 10 jaar, 
vanaf 1 januari 2020, een nieuw exploitatie bijdrage vast te stellen.

Regio Amersfoort
Op 4 oktober ontvangt Leusden een delegatie van de Regio Amersfoort. De Regio wil met 
alle raden in gesprek over de Strategische Agenda. De uitkomsten op een rij: 
Wat wel:
* Meer vaklui vanuit onderwijs. Arbeidsmarkt en onderwijs. 
* woonopgave (niet de locaties) realiseren
* Natuur realiseren 
* Landbouwtransitie (krachten bundelen)
* Energietransitie (samen kijken waar windmolens moeten komen)
* Recreatieve verbindingen (fiets- en wandelpaden) 
* Mobiliteit in de regio (incl. schone mobiliteit en snelfietspaden)
* Thema waarin de regio zich kan onderscheiden ten opzichte van andere regio’s. 

Voorwaarden: 
 * Verbindingen in thema’s onderling. Niet afzonderlijk behandelen, maar in relatie tot elkaar. 
* Verbindingen tussen de verschillende gemeenten leggen om als regio sterker te worden (bijvoorbeeld bij 
arbeidsmarkt en onderwijs). 
* Wij zijn Leusden en we kunnen veel zelf. Willen regio gebruiken als Leusden daardoor sterker wordt. 
Omzichtig omgaan met de lokale autonomie. 

Wat niet: 
* geen autonomie opgeven. 
* Zo weinig mogelijk Sociaal Domein in de regio. Alleen als het echt nodig is. Zo dichtbij mogelijk organiseren 
van zorg. 
* Spanning op eigen omgevingsvisie en regionale visie versus provinciale visie. 

Wat is nodig:
* Wat is gedaan met de input die eerder is gegeven. Dit lijkt op visie 2.0. RRV is vastgesteld. Waarom nu weer 
opnieuw een strategische agenda opstellen?  Dit meenemen in de inleiding van 4 oktober. 



* Wat besproken is op papier zetten. De punten hierboven op 4 oktober bij bijeenkomst met regio op de 
flappen zetten als gezamenlijke kaders namens Leusden. Daarnaast kunnen fracties desgewenst flappen 
aanvullen. Dit bespreken in de fracties via de fractie- voorzitters.

Vragen bij onderwerpen RIB 

AVG n.v.t.. 

Resultaten enquête werkdruk/ 
werkstress 

Vragen over betrekken OR, ziekte verzuim 

Vervanging Horsterbrug n.v.t. 

Verleende omgevingsvergunningen in 
afwijking van het bestemmingsplan 

n.v.t. 

Princenhof n.v.t. 

Collectieve zorgverzekering voor 
minima 

Zijn er andere verzekeraars, heeft gemeente taak?

Vragen naar aanleiding van 
onderzoek verplaatsing Bibliotheek 

Kan scan worden meegenomen in studie De Korf

Hangplek Planning? Betrekken hangjongeren di eniet bij 
Fort33 komen

Ontwikkelingen Hulp bij het 
Huishouden (HH) 

Maatwerk vs. Algemene voorziening? Budget 
toereikend? 

PGB/Grasboom Problemen Grasboom a.g.v. herindicering. 

Resultaten Cliëntervaringsonderzoek 
WMO 2017 

n.v.t. 

Aanvraag omgevingsvergunning 
bouw elf woningen Valleipark en 
aanvraag omgevingsvergunning 
kappen van zes bomen in Valleipark 
fase 3B 

Bijlage bewonersbrief is niet leesbaar

Steunpunt postbezorgers sporthal De 
Meent 

Om hoeveel postbezorgers gaat het?

Zonnepanelen op dak Antares Zijn omwonenden meegenomen?

Het nieuwe inzamelen Is er zicht op sorteerresultaten?  Illegale dumping?
TOEZEGGING: wethouder v.Beurden stuurt cijfers 
over sorteren. Van Beurden onderzoekt of 
systeemfout in weegsysteem milieustraat opgelost 
kan worden. 

Parapluplan Erfgoed n.v.t. 

Knooperf Hoog Achterveld n.v.t. 

Vragen bij A-stukken raad 27-9-2018

A.3 memo woningbouwplannen 
rond Lisidunahof 

Wethouder Van Beurden zegt presentatie toe

A.6 memo uitbesteding 
zorgadministratie

Vragen over aanbesteding en uitkomsten. 


